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Képviselői Hírlevél 
 

Kedves körzetbéli lakosok! 
Ismerősökkel találkozva jó néhányan 

megkérdezték tőlem: „Hát már nem ír Hírlevelet?” 

Örültem, hogy hiányolták, s egyúttal elnézést kérek 

a hosszú hallgatásért. A három nagylányunk után 

született egy fiunk, s időm egy részét vele, a ház 

tetőterének bővítésével-beépítésével töltöttem, és sok mindent 

magam csináltam meg. Így olcsóbb is, illetve úgy látom, a 

gyerekek is jobban értékelik, ha az apjuk készíti el. Azért 

kihasználtam az új lehetőségeket is: ha jó az idő – a babakocsit is 

boldogan tologatva –, mint tapasztalhatták, sokukhoz eljutottam. 

Hírek 
Még mindig szemét... 

Mint a képen is látható, tavaly is összejött egy kis csapat, hogy 

megtisztítsa a 0-ás híd 

környékét. A DHRV Kft- től 

kapott konténereket 

„sajnos” ismét 

megtöltöttük. Rengeteg volt a 

szemét, s úgy tűnik, 

újratermelődik: ahogy 

látom, újra lehet kezdeni a 

munkát. Sipos Marika 

keresett meg, hogy írjak 

levelet az Autópálya Felügyeletnek a híd alatti veszélyes 

összefolyók miatt. Lefényképeztem, a levelet eljuttattuk, s végre 

felszerelték a korlátokat. A legjobb lett volna, ha lefedik, mert 

akkor szemetet sem dobálnának beléjük. 
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Helyi járat a Felső-Duna utcában 

Mivel elkészült a Felső-Duna utca hiányzó szakasza, így 

elindulhatott a régóta hiányolt helyi járat. A hírek szerint azonban 

nagyon rossz kihasználtsággal működik, ezért várható a menetrend 

módosítása. Azt tervezem – és kérem is azokat, akik használják a 

buszjáratot, hogy keressenek –, személyesen próbálok információt 

szerezni az ott lakóktól, milyen lenne az „ideális” menetrend.  

Padok a megállóban 
A HÉV-vel járók bizonyára észrevették, hogy két pad került a 

„Felső” megállóba. Sokszor láttam, hogy a várakozók vagy a sárga 

ládára, vagy a csonkként meredező padmaradványra próbálnak 

leülni. Úgy gondoltam, ha a BKV nem törődik vele, nekem kell 

cselekednem. A jegyző úr segítségével a padok gyorsan 

elkészültek, s most örömmel látom, sokan használják (bár sajnos, 

farigcsálják is...). 

Parkoló épül 

Gyalogos  - vagy épp biciklis - utaim egyik hozadéka a fenti cím. 

Láttam, hogy a HÉV-Felső megállónál a Pestre utazni szándékozók 

közül egyre többen teszik le az autójukat. (Ennek több oka van, pl. 

jobb parkolni a „Felsőnél” vagy a hatalmas dugók Pesten.) Sajnos 

néhányan már zavarják a közlekedést: elállják a kapubeállókat, 

vagy épp a járdára parkolnak, és sajnos sokan itt szabadulnak meg 

a kocsiban összegyűlt szeméttől. 

Szinte egy időben fedeztem fel az interneten, hogy a megálló 

melletti ipari területet az egyik haraszti ingatlanforgalmazón 

keresztül hirdetik. Nosza! Jeleztem a városvezetésnek ezt, akik 

rövid időn belül előkészítették a projektet, s a képviselő-testületet 

siekerült meggyőzni, hogy szükség van a megálló mellett egy 

parkolóra, így a területet megvásároltuk.  

Nyugat-európai példák bizonyítják, hogy a nagyvárosi 

autósközlekedés lehetetlensége miatt szükség van az elővárosi 

vonatok melletti parkolókra. De nemcsak az autósokra gondoltunk, 

mert egy biciklitároló is épül, illetve egy mobil illemhely is ki lesz 

helyezve. 
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Nagyon örültem, hogy e folyamatnak elindítója lehettem, s amint 

látják, a munka már el is kezdődött: bontják az egyébként is csúnya 

és hasznavehetetlen épületeket. 

Továbbra is problémának érzem azonban, hogy egy ekkora 

városrésznek, mint a miénk,  nincs egy kis zöld területe vagy 

parkja, s főleg, hogy nincs játszótere. 

 

Útépítések, beruházások 
A tavalyi útépítések befejeztével körzetünkben található a legtöbb 

aszfaltos út. Örömteli, hogy a Szondi utca teljes hosszában készült 

el, s hogy az Eötvös utca kimaradt része is szilárd burkolatot 

kapott. Kár, hogy a Vörösmarty rövid szakasza kimaradt, mert 

jelezték: ott is probléma a csapadékvíz elvezetése. Ezzel a 

problémával is folyamatosan foglalkozik a képviselő-testület, a 

város költségvetése minden évben tartalmaz erre irányuló összeget. 

Ebből készül épp most a Károlyi Mihály utca is. (Én is most adtam 

be a Műszaki Irodának két „vizes gonddal” foglalkozó levelet.) 
 

Képviselői munka 
 

 Oktatási Bizottság 
Az Oktatási Bizottság elnökeként tobvábbra is szívvel-lélekkel 

munkálkodom azon, hogy városunkban az óvodák és iskolák 

nevelési-oktatási színvonala megfelelő legyen, s a tárgyi feltételek 

kielégítőek legyenek. Ez sok háttérmunkát igényel, elsősorban a 

jogi környezet változásai miatt. 

 Fejlesztések, pályázatok, ösztöndíjak 
Hadd említsem itt meg, hogy az önkormányzat az utóbbi években 

számos pályázaton vett részt, s az ott elnyert  pénzekből, illetve 

saját erejéből igyekezett XXI. századivá tenni intérményeit. 

Körzetünk általános iskolájának udvarába mindkét utca felől jó 

betekinteni. A szép sportpálya, a gondozott játékok, a tornacsarnok   

Mindezek mellett azonban kiemelt figyelmet fordítok arra, hogy 

gyermekeinket ösztönözzük az igényes és színvonalas munkára. 

Több pályázat „szülőatyja” vagyok: fotópályázatunkkal városunk 
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rejtett szépségeit kellett a gyerekeknek felderíteniük, s jutalmaik 

értékes fényképezőgépek voltak; 7 tehetséges tanuló nyerhette el a 

diákösztöndíjat, melynek hozadékaként 10 hónapon keresztül havi 

5 ezer forintot használhatnak fel tudásuk fejlesztésére, 

érdeklődésük kiteljesítésére. 

Gyakran hívnak versenyek zsűrijébe, ahol minig szívesen veszek 

részt, mert láthatom, igenis van értelme nem lemondani a 

kultúráról, van értelme foglalkozni a gyerekekkel. Köszönet ezért 

minden szülőnek és pedagógusnak egyaránt! 

 Épül uszoda? 
Többen kérdezték az utcán tőlem, hogy mikor épül már az uszoda a 

Duna-parton. Úgy tűnik, egyáltalán nem épül itt, hanem az 51. sz. 

út mellé kerül. Mégha messzebb is lesz tőlünk, én mégis 

szerencsésebbnek tartom a külső helyszínt. Már az első pillanattól 

kezdve fenntartásaim voltak azzal kapcsolatban, hogy elegendő-e a 

hely egy ilyen komplexumnak (ráadásul számos kiegészítő 

létesítménnyel) és a parkolóknak, s ne is beszéljünk arról, mekkora 

autós forgalmat jelentett volna ez a város belsejében. Az építkezés 

meghiúsulásának viszont van egy szomorú hozadéka: a HÉV-

megállónál lévő zebrához a lámpa sem készül el. Az úton átkelni 

viszont egyre nehezebb... Újra fogok próbálkozni, hogy 

bekerülhessen a költségvetésbe. 

 

Feladatom, hogy a város egészét érintő dolgok mellett elsősorban 

választókörzetem lakóinak problémáira találjak megoldást. Jelenleg 

is 5 ügyben segédkezem.  

Kérem keressenek, ha úgy érzik, segíthetek Önöknek! 

Köszönöm figyelmüket! A nyárra jó pihenést kívánok! 

 

Hajdu Zsolt 
a 6.sz.választókörzet 

 képviselője 


